

APB Rembau e-Bulletin

e-ISSN: 2682-776X

Edition: 13/2024

EDITORIAL BOARD

PATRON

Prof. Dr. Yamin Yasin

COORDINATOR

Nur Faathinah Mohammad Roshdan

CHIEF EDITOR

Assoc. Prof. Dr. Soo Kum Yoke, Carolyn

EDITORIAL COMMITTEE

Ooi Sing Ee

Khairon Nisa Shafeei

Shahrul Muhazad Shahrudin



PROGRAM KOLABORASI 'EMPOWERING TEENAGERS TO SAY NO!

Ditulis oleh: Sheela Paramasivam

PM Dr Alice Shanti

Dr Nur Zafifah bt Kamarunzaman

Pn Zurina Md Nen

Bermula 1 September 2023 hingga 31 Disember 2023, Akademi Pengajian Bahasa Cawangan Negeri Sembilan kampus Seremban telah menganjurkan Program Kolaborasi Komuniti 'Empowering Teenagers to Say No!' Program ini telah berjalan selama 2 hari iaitu pada 23 November 2023 di SMK Mambau, Seremban, Negeri Sembilan dan 24 November 2023 di SMK Bukit Kepayang, Seremban, Negeri Sembilan.

Program ini merupakan satu program kolaborasi khidmat masyarakat pihak UiTMCNS bersama pihak Khind-Starfish Groups.. Melalui program ini, seramai 200 pelajar(100 pelajar setiap sekolah yang terlibat) telah diperkasakan dengan ilmu pendidikan



Gambar 1: SMK MAMBAU, SEREMBAN,
NS
22 NOVEMBER 2023

seks dan pengetahuan untuk berkata TIDAK! kepada perbuatan yang mengganggu ketenteraman sexual mereka. Seramai 4 pensyarah UiTMCNS serta 30 pelajar UiTMCNS terlibat sebagai fasilitator untuk program ini. Modul pembelajaran yang dilaksanakan adalah Module 1 : Tahu, Modul 2 : Fikir dan Nilai, Modul 3 : Berani dan Modul 4 : Jaga.

Program khidmat masyarakat berbentuk pendidikan ini dikendalikan dengan objektif untuk memberi pengetahuan pendidikan seks kepada remaja di sekolah berdasarkan fakta dan informasi yang betul dan saintifik menggunakan platform sosial media dan penggunaan simulasi Virtual Realiti (VR) serta penerangan dan aktiviti simulasi oleh para pensyarah dan fasiltator UITM NS. Di samping itu, program ini juga bertujuan

menjalinkan kolaborasi dan kerjasama program CSR diantara UiTM Negeri Sembilan, masyarakat setempat dan industri.



Gambar 2 : Menggunakan VR simulator

Program ini telah menerima sambutan yang baik dari pihak sekolah serta para pelajar. Para pelajar memberikan komitmen yang baik terhadap perjalanan program serta terlibat secara aktif dalam semua aktiviti dan modul program. Kesedaran tentang ilmu pendidikan seks dan pengetahuan untuk berkata TIDAK ! kepada perbuatan yang mengganggu ketenteraman seksual dapat disemai didalam fikiran dan sanubari para pelajar di kedua-dua sekolah. Mereka juga telah diperkasakan dengan ilmu dan pengetahuan untuk berkata TIDAK! kepada gangguan seksual yang mungkin terjadi kepada diri mereka sendiri.

Secara keseluruhannya, program ini berjaya menepati objektif program untuk membantu UiTM CNS Kampus Seremban mencapai KPI geran komuniti RM 5 ribu dari pihak Khind-Starfish untuk penganjuran projek komuniti CSR kepada

masyarakat tempatan. Program ini turut mendapat sokongan yang baik daripada semua pihak dari mula perbincangan diadakan hingga ke perjalanan program pada hari tersebut.

Program khidmat masyarakat sebegini seharusnya diteruskan pada masa hadapan demi membantu masyarakat setempat terutamanya para pelajar sekolah menjalani hidup yang sihat dan bermakna serta membantu meningkatkan imej UiTMNS di kalangan masyarakat tempatan.



Gambar 3 : SMK BUKIT KEPAYANG, SEREMBAN. NS
23 NOVEMBER 2023